
www.bizlawyer.ro
Un proiect al Bullet Media & 648 Group
2019-06-18 12:35:56

Chiritoiu (Consiliul Concurentei): Eu traiesc cu impresia ca suntem cumva autisti în

administratia publica

În administratia publica exista colaborare la nivel tehnic, dar nu cu mediul de afaceri, atunci când nu exista

interes, a declarat, marti, Bogdan Chiritoiu, presedintele Consiliului Concurentei, la o conferinta organizata

în București.

"Eu traiesc cu impresia ca suntem cumva autisti în administratia publica. Deci noi odata vorbim, vorbim în general

între noi, si exista totusi o colaborare cel putin la nivel tehnic, sub nivelul politic, eu vad o colaborare destul de

buna între institutiile avizatoare. Ca noi asta facem. Vine cineva cu o propunere mai buna, mai proasta, si celelalte

institutii îsi dau toate cu parerea. Aici lucram binisor cât de bine poate administratia româneasca, care nu este din

pacate foarte bine pregatita si, desigur, ASE-ul ar putea sa ne ajute sa avem multi economisti în administratie, sa

avem mai mult continut economic în actul nostru decizional si mai putin obsesia pentru forma juridica. În esenta,

avizarea asta e acum. Încercam sa vedem daca juridic stau lucrurile în picioare, nu neaparat ca ele au sens

economic sau nu au sens. Deci noi între noi vorbim. Ce nu facem, nu reusim sa vorbim cu mediul de afaceri, când

nu ne intereseaza foarte tare. Poate ne e si frica de ideea asta cu traficul de influenta, care e o tâmpenie. Cum as

putea sa iau masuri bune pentru societate daca nu vorbesc cu societatea, sau luam masuri care favorizeaza pe

cineva? Eu sunt acuzat acum ca pozitiile noastre pro ridesharing favorizeaza unele companii si mai ales cum ar fi

sa luam decizii care nu ajuta pe nimeni", a spus Bogdan Chiritoiu.

El si-a exprimat speranta ca institutia pe care o conduce sa nu ia multe decizii care nu au niciun rezultat benefic,

care nu ajuta nimanui.

Chiritoiu a subliniat ca expertiza din România este "închisa în sistemul public" si ca, spre deosebire de alte tari, noi

nu avem un sistem de centre alternative de expertiza.

"Comunicarea este foarte importanta, dar comunicare nu înseamna numai sa vorbesti. Comunicare înseamna ce

faci. Şi cred ca problema pe care o vad în societatea noastra, sper ca nu atât de mult în institutia de care ma ocup,

este ca trebuie sa fie o anumita consecventa între ceea ce spui si actiunile pe care le întreprinzi. De asta are nevoie

mediul de afaceri. Asa evenimente sunt destul de multe, oamenii se întâlnesc, lumea e draguta si dupa aia te

trezesti cu o ordonanta de urgenta sau cu o masura de care habar nu aveai. Acesta este viciul de baza. Nu faptul ca

nu ne întâlnim si nu vorbim. Poate nici asta nu facem suficient. Dar ca nu vad o consecventa între ceea ce spunem

si modul cum actionam", a spus Chiritoiu.
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